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Resum acta de la sessió del Consell de Barri de les Corts 

 

A Barcelona, a les 18 h del dia 25 de juny de 2024, es fa la sessió del Consell de Barri de les Corts al 

Saló de Plens del Districte (Plaça Comas, 18). 

La taula que presideix el Consell està formada per: 

President: Regidor del Districte de les Corts: David Escudé 
 
Vicepresidència: pren possessió del càrrec Toni Pagán  
 
Consellera del Barri de les Corts: Irene Morales en substitució de Mireia Garrido 
 
Gerent del Districte de les Corts: Yolanda Hernández 
 
Secretari del Consell: Víctor Nieto 
 
Assisteixen els següents consellers i conselleres: 

 

Laura Cañadas, BComú 
Jordi Guillén, BComú 
Mario F Campelo, ERC 
Maria Asunción Gonzalez Mestre, Junts 
Joaquim De Gispert, Junts  
Xavier Cañigueral, PP 
Irene Morales (consellera tècnica) 
 
Hi assisteixen 42 persones (21 dones i 21 homes). 
 

La sessió del consell de barri de Les Corts va ser retransmesa el 25 de juny, a les 18h, en temps real 

a través de la plataforma digital de participació de l'Ajuntament de Barcelona decidim.barcelona. Es 

va celebrar a sala de Plens de la Seu del Districte. 

Els punts de l’ordre del dia són: 

 

1.Aprovació de l’acta anterior 

Es dona per aprovada. 

 

2.Renovació de vicepresidència del Consell de barri de Les Corts. 

La consellera tècnica, la Sra. Irene Morales, dona pas a la Sra. Eva Albadalejo per explicar la 

renovació. Informa com es van presentar candidatures, la comissió de seguiment les va validar i ara 



 
 

 

 

es ratifiquen. Cita les associacions presents a la comissió, que s’haurà d’actualitzar, i es dona la 

benvinguda a Aredi i la Plataforma de Cal Deu. 

El candidat a vicepresident és el Sr. Toni Pagán, veí de Les Corts des de l’any 1970. Es presenta i 

menciona la seva implicació al barri. Al nucli antic de Les Corts comenta va haver un problema fa 

tres anys i es va crear un grup de whatsapp i una plataforma. La constitueixen 100 persones. El Sr. 

Pagán felicita els veïns per estimar el seu barri i pren possessió del càrrec. 

 

3.Reforç enllumenat al barri 

La Gerent del Districte, Sra. Yolanda Hernández, comenta les passejades fetes pels barris. De les 

manques lumíniques detectades s’ha revisat al maig la il·luminació de l’escola Ítaca i s’ha posat un 

punt de llum. A Can Bruixa Vallespir amb Joan Güell s’ha fet una actuació de manteniment. Es farà 

properament una inspecció nocturna al juliol per veure si cal una revisió. 

Apunta que als Jardins de Magalí es farà un reforç, com a la plaça Cava. A Entença, entre Josep 

Tarradellas i Breda, es farà un reforç on no hi havia enllumenat i un altre més a petició dels veïns. 

Als entorns de la Colònia Castells s’ha revisat la vorera i es farà també una revisió. El tram afectat 

per obres del pavelló Illa també viurà una renovació de l’enllumenat. 

 

4.Reposició d’arbrat  

La gerent comunica que l’arbrat viari, al districte, consta de 17.477 arbres i al barri de Les Corts es 

troben 2981 arbres. Estan detectades 256 falles (espais sense arbres) i 159 soques que s’haurien de 

retirar, un total de 81 a Les Corts. 

Comenta que s’ha regat l’arbrat amb aigua freàtica els darrers mesos i no es pot saber quan es farà 

el replantat de l’arbrat. Parcs i Jardins passarà un calendari l’octubre sobre la reposició  

 

1. Una veïna pregunta com és que al carrer Galileu s’ha asfaltat i no hi ha arbres. 

La gerent li contesta que el projecte original està pensat amb arbrat. El decret de sequera de la 

Generalitat va impedir la seva col·locació. Ara hi ha uns quadrats asfaltats provisionals. 

2. El Sr. Josep Maria Domènech pregunta en relació a l’anterior com  es va plantar a la Colònia 

Castells.  

La gerent diu que són projectes diferents. Porta anys de licitació i per això es va poder plantar allà 

sense afectar-li el decret mencionat. Té una part de gespa artificial, a més. 

3. Una veïna del carrer Nau Santa Maria pregunta sobre la reposició  o no dels pollancres. 

La gerent s’ho apunta. 

 

5.Projecte de transformació del carrer de Bordeus 

El director de Serveis Tècnics, Ivan Balmanya, intervé per informar que les obres començaran al 

juliol o setembre. Diu que és un carrer de caràcter residencial i s’ampliarà l’espai destinat als 

vianants, reduint calçada i augmentant les voreres. Una i altres tindran dimensions de 7,5 metres 

així. Afegeix que millorarà l’accessibilitat i l’enllumenat. L’arbrat es mantindrà i es donaran uns 

escocells més amples. En quant a clavegueram es renovarà el col·lector i embornals per recollir 

millor l’aigua. 

El director compara la situació actual i la futura i informa que l’aparcament en semi bateria passarà 

a estar en cordó, com a la resta de la ciutat. Amb els canvis, el cordó d’aparcament tindrà capacitat 



 
 

 

 

per a 35 vehicles, 81 motocicletes i una plaça d’aparcament PMR (mobilitat reduïda). Per concloure, 

el projecte té un pressupost de 1.577.090 euros i es preveu s’enllesteixi en deu mesos. 

4. La Sra. Lola, com a veïna, suggereix que a les voreres veu diferents materials en la superfície, i 

voldria una unificació a la ciutat que promogui la mobilitat dels veïns. 

5. Una veïna pregunta sobre les terrasses i el director concreta les mesures i diu que en els càlculs 

ja estan incloses aquestes. 

El director respon a la Sra. Lola i proposa el panot de Barcelona típic, que és estàndard i diu que la 

normativa d’accessibilitat per a persones de mobilitat reduïda obliga a un camí que dirigeix cap el 

pas de vianants. 

 

6. Torn obert de paraula 

 

6. El Sr. David Josa comenta el problema dels petards per persones amb autisme o Alzheimer o els 

gossos. Creu que s’haurà de limitar la potència dels petards i fer una limitació d’horaris.  

7. La Sra. Adela Agelet es refereix a una queixa d’una veïna del carrer Montnegre. Denuncia que 

no hi han millores i la gent hi accedeix. Parla de la zona de jocs de la plaça Margarita Riviere, 

amb arbres insuficients, que donen poca ombra. Sobre Can Roses, demana que es cuidi l’edifici. 

8. El Sr. Francesc Pou, veí del carrer Solà, es queixa de nou dels correfocs i festes diverses a càrrec 

de colles. Ell mateix va proposar fa deu anys no fer actuacions com tabalades a la plaça 

Concòrdia i dos anys després va tornar a utilitzar-se aquest espai per aquestes trobades. Al 

mateix temps critica les molèsties repetides generades per bars i altres negocis com a veí 

proper. Defensa una solució de consens, un pla de pacificació. 

9. El Sr. Jaume Cusco avisa que davant de l’escola Duran i Bas les jardineres a la vorera no són 

necessàries. Caldria almenys posar una tanca per evitar riscos amb els nens. Critica l’avinguda 

Madrid per estar mig a les fosques, els fanals estan situats llunys uns dels altres i hi uns arbres. 

Si la llum estigués a l’alçada del primer carril la visibilitat augmentaria, en opinió seva. 

10. El Sr. Albert Closas s’adhereix a la pacificació de la plaça Concòrdia i pensa que els actes festius 

no han estat tan freqüents. 

11. La Sra. Isabel Lozano parla de la plaça Cava i els indigents presents. També es deixen els gossos 

solts, hi ha “botellons”. Li contesten que la plaça es neteja però li sembla insuficient. 

El regidor David Escudé contesta a la Sra. Lozano i recorda que s’ha millorat l’enllumenat tot i que 

saben que hi ha un problema. Informa que la Guàrdia Urbana pren nota de les actuacions 

incíviques. El regidor contesta al Sr. Josa sobre els petards. A Barcelona no hi ha un debat sobre les 

limitacions pirotècniques i ho traslladarà on toca. 

El regidor contesta a la Sra. Agelet per recordar que és més ràpid que actuï un propietari i avisa que 

es crearà un espai d’ombra al parc infantil. 

El regidor contesta al Sr. Pou i el Sr. Closas sobre la plaça Concòrdia i concreta el número de 

limitacions sonores en un punt, que en general va de 14 a 20 nits a l’any. El districte dona permisos 

i no arriba a la xifra mínima en aquesta localització, només han estat 13 nits de festa autoritzades. 

Es mira de diversificar els espais per aquestes tradicions populars per tenir un major equilibri. En 

quant a les terrasses, en base als avisos i denúncies els serveis inspectors actuen. 

El regidor contesta amb el Sr. Cusco que es treballa amb la direcció de l’escola en benefici dels 

menors. Indica que parlarà amb l’escola per si hi ha una millor solució. Sobre la il·luminació de 

l’avinguda Madrid es buscarà l’origen del problema. 

 



 
 

 

 

El Sr. Pou no està d’acord amb el nombre d’actuacions de diables, etc. i creu que hi ha més 

moviment i sorolls en la plaça. El regidor pensa que la gent ha de gaudir de les festes després de la 

pandèmia i, això sí, cal un equilibri per no provocar un excés de molèsties. 

 

12. EL Sr. Jordi Lobo, de l’associació de veïns de Pedralbes, fa menció a la plaça Cava per a què els 

serveis socials intervinguin en la problemàtica dels indigents, apart que els veïns demanin 

seguretat. 

 El regidor contesta que sempre intervenen els serveis socials conjuntament amb els cossos 

policials. 

13. Un veí es refereix a la plaça Concòrdia i també defensa una pacificació. 

14. El Sr. Cusco torna a intervenir i afegeix que a l’escola Duran i Bas cal una tanca que eviti que els 

estudiants es posin en risc. Recorda que abans a Vallespir/Travessera hi havia un pas de 

vianants amb un semàfor. Els cotxes que venen de Collblanc queden aturats pel pas de la gent i 

els que venen del centre de Barcelona volen entrar a Vallespir, un carrer petit, i es troben 

carrers parats. El transport públic també queda afectat i caldria un semàfor. 

El regidor respon que miraran aquests dos punts i parlaran amb l’escola. 

El regidor es dirigeix al Sr. Closas i diu que a la plaça Concòrdia i a la plaça Comas els arriben moltes 

peticions d’ús i que s’intenta que les activitats  d’escoles, diables, etc. es reparteixin. 

 

La consellera tècnica dona per finalitzat el Consell de Barri. 

 

 

 

 


